

The **Big Bottle** Co. **Adventure**



@thebigbottleco



@thebigbottleco



The Big Bottle Co

#thebigbottleco #livebig #thebigbottleadventure

How Do I Look After My Big Bottle Adventure?

The Big Bottle Co Adventure bottle is designed for those wanting to take their hydration to new heights. Thanks to the bottle's vacuum seal insulation, temperatures will be maintained for up to 24 hours when cold and up to 12 hours when hot.

Treat your bottle with care and follow the below instructions so that you can continue to enjoy all its benefits.

First Time Use:

Please ensure that you follow these steps.

1. Wash your Big Bottle with some warm/hot soapy water, including the inside of the cap.
2. Rinse thoroughly with warm water.
3. Your Big Bottle is now ready to use. Enjoy!

Helpful Hints

Pre-fill flask for 3 minutes using hot water when filling with a hot liquid or cold water for a cool liquid. This will help to maintain your desired temperature for longer.

Do not expose your bottle to extreme conditions such as a dishwasher, freezer, conventional oven or microwave oven.

Clean regularly – particularly when using any liquid other than water. Coffee and tea do have greater potential for odours.

For a thorough clean utilise a soft nonabrasive brush to regularly wash the bottle.

Our **Big Brush** is an ideal tool to reach right inside for optimum cleaning.

Pair your Adventure Bottle on the go with a Big Bottle for refills to ensure you are meeting your recommended daily intake of water.

Hand wash only.

Safety & Care

To ensure the longevity of your bottle **hand wash only**.

Do not place the bottle in the dishwasher.

Use warm water and washing liquid after use.

Do not use abrasives.

Do not fill your bottle with carbonated liquids.

To prevent risk of scalding, place hot liquids in a cup rather than drinking directly from flask.

TeamBBC

The Big Bottle Co is Australian born and bred. We have warehouses in Melbourne, Australia, Sussex, United Kingdom and Ottawa, Canada to help share our hydration mission with the world and provide the fastest possible delivery times.

We can't wait to continue to share in the adventures of happy hydrators around the globe.

TeamBBC are here to help in any way we can. Our email is teambbc@thebigbottleco.com and this is the best contact point for any and all questions you may have.

It is staffed from Monday to Friday 9am to 5pm Australian Eastern Standard Time, but we will always look to respond to your email as quickly as possible.

Comment puis-je m'occuper de mon Aventure Big Bottle?

La bouteille Big Bottle Co Adventure est conçue pour ceux qui souhaitent prendre leur hydratation à de nouveaux sommets. Grâce à l'isolation sous vide du flacon, la température sera maintenue jusqu'à 24 heures à froid et jusqu'à 12 heures à chaud. Traitez votre bouteille avec soin et suivez les instructions ci-dessous afin de pouvoir continuer à profiter de tous ses avantages.

Première utilisation:

Assurez-vous de suivre ces étapes.

1. Lavez votre grosse bouteille avec de l'eau tiède / savonneuse, y compris à l'intérieur du capuchon.
2. Rincez abondamment à l'eau tiède.
3. Votre Big Bottle est maintenant prêt à être utilisé. Prendre plaisir!

Astuces utiles

Pré-remplir le ballon pendant 3 minutes avec de l'eau chaude lors du remplissage avec un liquide chaud ou de l'eau froide pour obtenir un liquide froid. Cela aidera à maintenir votre température désirée plus longtemps.

N'exposez pas votre bouteille à des conditions extrêmes telles qu'un lave-vaisselle, un congélateur, un four conventionnel ou un four à micro-ondes.

Nettoyez régulièrement, surtout si vous utilisez un liquide autre que de l'eau. Le café et le thé ont un plus grand potentiel d'odeurs.

Pour un nettoyage en profondeur, utilisez une brosse douce non abrasive pour laver régulièrement le flacon.

Notre Big Brush est un outil idéal pour atteindre l'intérieur afin d'obtenir un nettoyage optimal.

Associez votre bouteille Adventure avec une grosse bouteille pour les recharges afin de vous assurer que vous respectez les apports journaliers recommandés en eau.

Lavage à la main seulement.

Sécurité et entretien

Pour assurer la longévité de votre bouteille, ne lavez que les mains.

Ne placez pas la bouteille dans le lave-vaisselle.

Utilisez de l'eau chaude et du liquide de lavage après utilisation.

Ne pas utiliser d'abrasifs.

Ne remplissez pas votre bouteille avec des liquides carbonatés.

Pour éviter tout risque de brûlure, placez les liquides chauds dans une tasse plutôt que de boire directement à la fiole.

TeamBBC

The Big Bottle Co est né et a grandi en Australie. Nous avons des entrepôts à Melbourne, en Australie, dans le Sussex, au Royaume-Uni et à Ottawa, au Canada, pour nous aider à partager notre mission d'hydratation avec le monde entier et à offrir les meilleurs délais de livraison.

Nous sommes impatients de continuer à partager les aventures d'hydrateurs heureux à travers le monde.

TeamBBC est là pour vous aider de toutes les manières possibles. Notre adresse électronique est teambbc@thebigbottleco.com et il s'agit du meilleur point de contact pour toutes vos questions.

Il est ouvert du lundi au vendredi de 9 h à 17 h, heure normale de l'Est de l'Australie, mais nous nous efforcerons toujours de répondre à votre courriel dans les plus brefs délais.

www.thebigbottleco.com

www.thebigbottleco.ca

www.thebigbottleco.co.uk



@thebigbottleco



@thebigbottleco



The Big Bottle Co

#thebigbottleco #livebig #onedayonebottle